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Zhiguan Xu 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private client/wealth management 

◼ Family law, trust and wealth planning 

◼ Financial services and regulatory 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Zhiguan Xu focuses on a wide range of legal services tailored to the needs of private clients, with 

extensive practical experience in areas such as Chinese and international trust law, foundation law, 

family and inheritance law, financial law (esp. derivatives), family wealth management, and the 

global expansion of family-owned enterprises.  Skilled in handling complex issues involving cross-

border and equity-related matters, Zhiguan serves a clientele that includes top-ranking ultra-high-net-

worth families in China and their family offices, ultimate owners and major shareholders of domestic 

and international listed companies and unicorns, well-known investors, artists, as well as trust 

companies, insurance companies, private banking departments, and charitable foundations.  

Zhiguan has also led or participated in a series of high-profile cases within the industry. 

Prior to joining Han Kun Law Offices, Zhiguan worked in financial and wealth management 

institutions for many years and held management positions. 

EDUCATION 
Magister Juris (University of Oxford). 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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徐之冠 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 私人财富管理 

◼ 家事法、信托与财富规划 

◼ 金融服务和金融监管 

工作经历 

徐之冠律师主要围绕私人客户的各类法律服务需求开展业务，在境内外信托法、基金会法、

婚姻家庭和继承法、金融法（尤其是衍生品法）以及家族财富管理、家族企业出海等诸多领

域积累了丰富的实践经验，擅长处理其中复杂的、涉及跨境和股权的问题。 

徐律师服务的客户包括中国排名前列的超高净值家族及其家族办公室、境内外上市公司及独

角兽公司的实际控制人和主要股东、知名投资人、艺术家以及信托公司、保险公司、银行私

行部、慈善基金会等，并曾主办或参与一系列行业内具有较高知名度的案件。 

加入汉坤之前，徐律师曾在金融和财富管理机构工作多年并担任管理职务。 

教育背景 

牛津大学法学硕士。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


